
Strona 1 z 20 
 

Protokół Nr LXXVIII/2023 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 6 grudnia 2023 r. 

Posiedzenie LXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali konferencyjnej budynku 

Domu Senior+ w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 6 grudnia 2023 r. o godzinie 9:13. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek otworzyła obrady sesji, poinformowała, że 

obrady są transmitowane i nagrywane, przywitała zebranych gości. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  na podstawie sprawdzenia quorum uznała 

za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 11 radnych. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1.      Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.      Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.      Przyjęcie porządku obrad. 
4.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 października 2023 roku. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych, 

położonych w miejscowości Piaski Brzóstowskie, gm. Ćmielów, oznaczonych jako 
działki ewidencyjne nr 150/7 o pow. 0,0747 ha i 150/9 o pow. 0,1175 ha  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
gruntowej, położonej w Ćmielowie, gm. Ćmielów, składającej się z działek 
oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 494/13 o pow. 0,0489 ha, 494/14 o 
pow. 0,0604 ha i nr 494/15 o pow. 0,0610 ha  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Ćmielów, położonej w Ćmielowie, składającej się z 
działek oznaczonych w ewidencji gruntów nr 1028/3 o pow. 0,3001 ha i nr 1028/4 o 
pow. 2,0595 ha 

8.      Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.11.2023 r. (data wpływu do 
tut. Urzędu 06.11.2023 r.) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie niedotrzymania terminu 
odpowiedzi na interpelacje radnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr 
LXV/419/2023 z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie wyodrębnienia środków na 
wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia planu finansowego form 
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doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2023 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ćmielów zmienionej 
uchwałą Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr LXIX/454/2023 z dnia 25 maja 2023 r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie obniżenia średniej ceny skupu  żyta 

przyjmowanej do obliczenia  podatku rolnego na 2024 rok.  
12. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w 
zakresie lokalnego transportu zbiorowego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych  warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze w 
miejscu zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a także szczegółowe warunki 
przyznawania usług sąsiedzkich, wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób 
rozliczania wykonywania takich usług.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 
wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 
całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 
pobierania.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i 
Gminy Ćmielów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024.  

16.  Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
17.  Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 
18.  Wolne wnioski. 
19.  Sprawy różne. 
20.  Zamknięcie obrad Sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała czy są uwagi do przedstawionego 
porządku obrad.  
 
Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 15 

„podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Ćmielów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024”.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek dodała, że punkt ten był już podjęty na 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 30.11.2023 r.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad poprzez zdjęcie punktu "Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Ćmielów z organizacjami pozarządowymi 
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oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024". 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek po wprowadzeniu zmian przedstawiła 

proponowany porządek obrad.  

Proponowany porządek obrad: 

1.      Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 
2.      Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 
3.      Przyjęcie porządku obrad. 
4.      Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 października 2023 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych, 
położonych w miejscowości Piaski Brzóstowskie, gm. Ćmielów, oznaczonych jako 
działki ewidencyjne nr 150/7 o pow. 0,0747 ha i 150/9 o pow. 0,1175 ha  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
gruntowej, położonej w Ćmielowie, gm. Ćmielów, składającej się z działek 
oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 494/13 o pow. 0,0489 ha, 494/14 o 
pow. 0,0604 ha i nr 494/15 o pow. 0,0610 ha  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Ćmielów, położonej w Ćmielowie, składającej się z 
działek oznaczonych w ewidencji gruntów nr 1028/3 o pow. 0,3001 ha i nr 1028/4 o 
pow. 2,0595 ha 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.11.2023 r. (data wpływu do 
tut. Urzędu 06.11.2023 r.) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie niedotrzymania terminu 
odpowiedzi na interpelacje radnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr 
LXV/419/2023 z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie wyodrębnienia środków na 
wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia planu finansowego form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2023 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ćmielów zmienionej 
uchwałą Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr LXIX/454/2023 z dnia 25 maja 2023 r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie obniżenia średniej ceny skupu  żyta 

przyjmowanej do obliczenia  podatku rolnego na 2024 rok.  
12. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w 
zakresie lokalnego transportu zbiorowego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych  warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze w 
miejscu zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a także szczegółowe warunki 
przyznawania usług sąsiedzkich, wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób 
rozliczania wykonywania takich usług.  
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14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 
wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 
całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 
pobierania.  

15. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 
       16. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

17.  Wolne wnioski. 
18.  Sprawy różne. 
19. Zamknięcie obrad Sesji. 

Radny Rady Miejskiej zapytał czy w punkcie 5 nie powinno być „podjęcie” zamiast 
„zaopiniowanie” uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że powinno być „podjęcie” i 
poprosiła informatyka aby tak wprowadził ten punkt do głosowania.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 października 2023 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół był wyłożony 

do zapoznania się z jego treścią. Zapytała czy są uwagi do treści protokołu. Uwag nie 

zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 27 października 2023 roku. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie – 11 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

gruntowych, położonych w miejscowości Piaski Brzóstowskie, gm. Ćmielów, oznaczonych 

jako działki ewidencyjne nr 150/7 o pow. 0,0747 ha i 150/9 o pow. 0,1175 ha 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych, położonych w 
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miejscowości Piaski Brzóstowskie, gm. Ćmielów, oznaczonych jako działki ewidencyjne nr 

150/7 o pow. 0,0747 ha i 150/9 o pow. 0,1175 ha 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej, położonej w Ćmielowie, gm. Ćmielów, składającej się z działek oznaczonych w 

ewidencji gruntów jako działki nr 494/13 o pow. 0,0489 ha, 494/14 o pow. 0,0604 ha i nr 

494/15 o pow. 0,0610 ha 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w 

Ćmielowie, gm. Ćmielów, składającej się z działek oznaczonych w ewidencji gruntów jako 

działki nr 494/13 o pow. 0,0489 ha, 494/14 o pow. 0,0604 ha i nr 494/15 o pow. 0,0610 ha. 

Uchwała została podjęta  – 7 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące się”.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała wskazał, że w projekcie uchwały oraz w uzasadnieniu nie 

jest zawarte słowo „nieodpłatne” w kwestii nabycia nieruchomości. Zapytał czy treść 

uchwały jest właściwa. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

odpowiedział, że w tytule uchwały jest to zawarte a w projekcie nie, ale chodzi o nieodpłatne 

nabycie. Przeprosił i powiedział, że to jego błąd. Dodał, że przed podpisaniem uchwały 

poprawi projekt.  

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz złożyła wniosek formalny o zdjęcie tego punktu z 

sesji.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała wskazał, że miał być przekazany wniosek od Pana 

Właściciela o przekazanie działek.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach 

Po przerwie obrady wznowiono 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wyjaśniła, że 9 września wpłynęło pismo, 

gdzie właściciele działek zwrócili się do Burmistrza Ćmielowa z ofertą o przekazanie gminie 

działek. Zapytała Kierownika Dawida Gawłowskiego skąd informacja, że będzie to 

nieodpłatne przekazanie.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

odpowiedział, że najpierw została złożona oferta o nieodpłatne nabycie a następnie z 

powodów formalnych zostało złożone pismo. Dodał, że przekazanie to nie sprzedaż.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała dlaczego to pismo nie wpłynęło 

do Przewodniczącej.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

odpowiedział, że to nie jest jego zakres obowiązków ale być może ktoś źle zadekretował 

pismo.  

Radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska poinformowała, że na sali obrad obecny jest 

właściciel działek i może się on wypowiedzieć czy rzeczywiście chce przekazać wskazane 

działki.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek nadmieniła, że pierwsza wersja uchwały 

była o sprzedaż działki ale rada nie wyraziła zgody i może przyjąć ją bezpłatnie.  

Mieszkaniec Gminy Piotr Chodakowski powiedział, że około 2 miesiące temu po rozmowie z 

Kierownikiem Dawidem Gawłowskim ustalił cenę działki 2 zł za metr ale zostało to 

odrzucone. Dodał, że teraz napisał, iż działkę przekaże bezpłatnie na rzecz gminy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wtrąciła, iż nie jest nigdzie napisane, że 

będzie to bezpłatne przekazanie. 

Mieszkaniec Gminy Piotr Chodakowski odpowiedział, że on rozumie „przekazanie” jako 

„bezpłatne”, ponieważ m.in. nie ma tu wskazanej kwoty. Dodał, że powstaje tam osiedle, 

które będzie wizytówką Ćmielowa i chce aby działkę przekazać bezpłatnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała czy Pan Piotr Chodakowski 

wypowiada się również w imieniu swojej żony. 

Mieszkaniec Gminy Piotr Chodakowski potwierdził, że wypowiada się zarówno w imieniu 

swoim jak i swojej żony. 

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz wycofała swój wcześniej wniesiony wniosek 

formalny.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek dodała, że Kierownik Dawid Gawłowski w 

trakcie przerwy pójdzie do urzędu miasta i przygotuje nowy, prawidłowy projekt uchwały. 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Ćmielów, położonej w Ćmielowie, składającej się z działek 

oznaczonych w ewidencji gruntów nr 1028/3 o pow. 0,3001 ha i nr 1028/4 o pow. 2,0595 

ha 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski 

przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Ćmielów, położonej w Ćmielowie, składającej się z działek oznaczonych w ewidencji 

gruntów nr 1028/3 o pow. 0,3001 ha i nr 1028/4 o pow. 2,0595 ha 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 10 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.11.2023 r. (data wpływu do 

tut. Urzędu 06.11.2023 r.) na Burmistrza Ćmielowa w sprawie niedotrzymania terminu 

odpowiedzi na interpelacje radnego. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Michał Szczęsny przedstawił stanowisko 

komisji skarg, wniosków i petycji. W imieniu komisji wniósł o uznanie skargi za zasadną. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek zaapelował, aby odpowiedź na interpelacje wspomnianą 

w skardze została również umieszczona na Biuletynie Informacji Publicznej gminy Ćmielów.  

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa powiedział, że tym o czym mówi Radny Piotr Małek 

powinien zajmować się dyrektor szkoły a nie rada.  

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek nadmienił, że dyrektorzy szkół odpowiadają ze edukację a 

za sprawy finansowe odpowiada gmina i rada, czyli wszystkie środki przekazywane z budżetu 

gminy są poprzedzone decyzją rady. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi z dn. 06.11.2023 r. (data wpływu do tut. Urzędu 06.11.2023 r.) 

na Burmistrza Ćmielowa w sprawie niedotrzymania terminu odpowiedzi na interpelacje 

radnego. 

Uchwała została podjęta – 5 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 
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Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr 

LXV/419/2023 z dnia 27 stycznia 2023 r. w sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia planu finansowego form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 

roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Ćmielów zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr 

LXIX/454/2023 z dnia 25 maja 2023 r. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ćmielów 

zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr LXIX/454/2023 z dnia 25 maja 2023 r.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 10 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach 

Po przerwie obrady wznowiono 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Kierownik Referatu Podatkowego Agnieszka Mazur omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek nadmieniła, że komisje Rady Miejskiej w 

Ćmielowie przyjęła wniosek radnego Michała Szczęsnego za utrzymaniem podatku na 

poziomie roku 2023.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak wskazał, że od początku obecnej kadencji rady nie 

były podnoszone podatki co wpłynęło negatywnie na finanse publiczne gminy 

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa powiedział, aby nie mówić ogólnie, bo są radni, 

którzy poparli inicjatywę podwyżki podatków. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek zapytała czy Pani Burmistrz Ćmielowa 

Joanna Suska chce się wypowiedzieć w kwestii podatków.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że jeżeli będzie chciała zabrać głos to się 

zgłosi. Dodała, że to radni decydują i głosują a nie Burmistrz.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że na sali obrad są obecni 

delegaci z izb rolniczych – Pan Paweł Kołodziejczyk i Pani Beata Góra. Poprosiła ich o 

wypowiedź na temat podatków. 

Delegat Świętokrzyskiej Izby Rolniczej Paweł Kołodziejczyk podkreślił, że obecnie nie jest 

dobry moment aby podnosić podatki, ponieważ rolnicy mierzą się obecnie z trudną sytuacją. 

Zaapelował aby utrzymać podatki na obecnym poziomie.  

Delegat Świętokrzyskiej Izby Rolniczej Beata Góra podtrzymała stanowisko Delegata 

Świętokrzyskiej Izby Rolniczej Pawła Kołodziejczyka.  

Przewodnicząca Osiedla Nr 2 w Ćmielowie Jolanta Madioury nadmieniła, że skarbnik mówi 

aby podnieść podatki a Burmistrz Ćmielowa wypowiada się, że gmina jest w dobrej kondycji 

finansowej. Poprosiła aby Burmistrz Ćmielowa wypowiedziała się w tej kwestii.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że jako Burmistrz jest na sesji gościem i z 

związku z tym przysłuchuje się radnym bądź skarbnikowi. Dodała, że decyzja o podwyższeniu 

podatków jest decyzją radnych. Nadmieniła, że jest Burmistrzem dla ludzi i zawsze będzie za 

ludźmi. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przypomniała, że w ubiegłym roku 

Burmistrz też mówiła, że jest Burmistrzem dla ludzi i nie będzie zaglądała do kieszeni 

mieszkańców. Dodała, że Burmistrz nie jest tylko gościem ale i głosem doradczym. Odczytała 

opinię Świętokrzyskiej Izby Rolniczej, która zawnioskowała o utrzymanie podatku rolnego z 

poprzedniego roku.  

Radny Rady Miejskiej Dariusz Maruszczak wskazał, że budżet zaplanowany jest z podwyżką 

podatków o 15% i czy Burmistrz o tym wiedziała i pomagała w jego układaniu. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak wskazał, że w materiałach było wyraźnie 

zaznaczone jakie były parametry dotyczące dochodu. Dodał, że Świętokrzyska Izba Rolnicza 

wnioskowała o utrzymanie podatku z poprzedniego roku a w przypadku Gminy Ćmielów 

stawki te nie są z poprzedniego roku, bo nie były cała kadencję podwyższane, przez co 

sugestia ŚIR jest chybiona. Dodał, że Gmina Ćmielów była jedyną gminą wśród gmin 

ościennych, która tych podatków nie podniosła. Wskazał, że niektórych dróg czy inwestycji 

nie można było zrobić z powodu nie podwyższenia podatków.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że propozycja ta była 

kierowana konkretnie do gminy Ćmielów a nie innych gmin z województwa. 
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Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak zapytał czy dobrze zrozumiał, iż w innych gminach 

były uchwały, które obniżały wartość podatków do gminy Ćmielów.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powtórzyła, że jest przeglądane z roku na 

rok jakie są podatki w każdej gminie i na tej podstawie wyciągane są wnioski. 

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz nadmieniła, że radni są ciągle opluwani, ponieważ 

w tamtym roku chcieli podnieść podatki ale Pani Burmistrz prosiła aby nie podnosić 

podatków i radni się do tego przychylili. Dodała, że teraz Pani Burmistrz chce aby podnosić 

podatki a zbliżają się wybory. 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała wskazał, że Radni chcieli aby zarówno rada jak i Pani 

Burmistrz wspólnie tworzyli politykę rozwoju w tym inwestycji i podatków. Dodał, że nie ma 

wspólnej polityki rozwojowej a każdy robi jak uważa. 

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska powiedziała, że w dniu poprzednim 

rozmawiano już ponad 2 godziny na temat podatków. Nadmieniła, że rośnie pensja 

minimalna i inne zobowiązania finansowe. Wskazała, że projekt budżetu będzie się 

wielokrotnie zmieniał.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek przypomniała, że w rolnictwie jest bardzo 

ciężka sytuacja. Poprosiła radnych aby utrzymać podatki na bieżącym poziomie. 

Delegat Świętokrzyskiej Izby Rolniczej Paweł Kołodziejczyk poparł wypowiedź Pani 

Przewodniczącej i dodał, że budżet rolników znacznie się zmniejszył.  

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa powiedział, że w rolnictwie do tej pory były „tłuste 

lata” i rolnikom dobrze się powodziło. Dodał, że będzie głosował za podwyżką podatku 

zarówno rolnego jak i od nieruchomości. 

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska zapytała czym się różni rolnik od Opatowa od 

rolnika z Ćmielowa. Wskazała, że różnica między gminą Ćmielów a innymi gminami wynosi 

nawet 10 zł.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wtrąciła, że inne gminy podnosiła podatki 

na bieżąco a gmina Ćmielów nie.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak powiedział, że on od dłuższego czasu jest za 

podnoszeniem podatków. Przypomniał, iż powiedział, że nie wierzy aby w roku wyborczym 

podniesiono podatki. Dodał, że jeśli nie podnosi się podatku to powinno się uciąć inne 

inwestycje jak np. fundusz sołecki.  

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek powiedział, że radni otrzymali 2 projekty uchwał z 

podniesionym podatkiem jak i z wykropkowanym miejscem na podatki. Poprosił aby przed 

procedowaniem uchwały sprecyzować ją i dać prawidłową wersję. Dodał, że zrobi tak jak 

Pani Burmistrz i wstrzyma się od głosu, ponieważ zarówno Pan Skarbnik ma rację tak jak i 
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przedstawiciele izby rolniczej. Nadmienił, że gdyby usłyszał stanowisko Pani Burmistrz to 

zagłosowałby za jej propozycją.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek powiedziała, że w tym roku mogą być 

zadłużenia i wszyscy rolnicy zapłacą podatek rolny.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska podkreśliła jak ważny jest aspekt ekonomiczny kwestii 

podatków. Dodała, że wstrzyma się i nie wypowie się w kwestii podatków.  

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny złożył wniosek o utrzymanie podatku od 

nieruchomości bez zmian a cena żyta 42 zł. 

Kierownik Referatu Podatkowego Agnieszka Mazur nadmieniła, że jeżeli utrzymywany jest 

podatek od nieruchomości z 2023 roku to nie ma konieczności podejmowania uchwały. 

Dodała, że w zeszłym roku nie był określany termin uchwały w 2023 roku co oznacza, że 

nadal ona obowiązuje.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wniosek radnego 

Michała Szczęsnego w sprawie utrzymania wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

poziomie z roku 2023.  

Wniosek został przyjęty – 7 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad poprzez zdjęcie punktu "Podjęcie uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości". 

Zmiana została odrzucona – 7 głosów „za”, 3 głosy „przeciw, 1 głos „wstrzymujący się” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Kierownik Referatu Podatkowego Agnieszka Mazur powiedziała, że jeżeli radni decydują o 

pozostawieniu podatku na poziomie roku bieżącego to należy to uzupełnić o kwoty z 

podatku z bieżącego roku i dopiero podejmować uchwałę.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Uchwała została podjęta – 8 głosów „za”, 2 głosy „przeciw, 1 głos „wstrzymujący się” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie obniżenia średniej ceny skupu  żyta 

przyjmowanej do obliczenia  podatku rolnego na 2024 rok. 

Kierownik referatu podatkowego Agnieszka Mazur przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Rady Miejskiej Michał Szczęsny złożył wniosek o obniżenie średniej ceny żyta do 42 zł 

tak jak w roku 2023. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wniosek o 

obniżenie średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 r. 

do kwoty 42 złote. 

Wniosek został przyjęty – 8 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały 

w sprawie w sprawie obniżenia średniej ceny skupu  żyta przyjmowanej do obliczenia  

podatku rolnego na 2024 rok. 

Uchwała została podjęta – 8 głosów „za”, 3 głosy „przeciw” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. 

Zastępca Kierownika Referatu Techniczno-inwestycyjnego Paweł Cielecki przedstawił 

projekt uchwały. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska powiedziała, że jest za utrzymaniem porozumienia i 

podjęciem uchwały. 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała poruszył kwestię zasadności linii autobusowej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła przerwę w obradach 

Po przerwie obrady wznowiono 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska oznajmiła, że przejazdy są ważne i mieszkańcy zgłaszają 

na nie zapotrzebowanie. Dodała, że odebranie takiej linii autobusowej będzie rodziło 

kontrowersje.  

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek wskazał, że w paragrafie 3 punkt 5 projektu uchwały są 

nieprawidłowości. Poruszył kwestię audytu. Dodał, że negocjacje o kwotę są bardzo ważne, 

ponieważ miesięczny koszt gminy będzie wynosił około 12,5 tys zł miesięcznie. Wskazał, że 

zapisy w uchwale są ukierunkowane na dobro przewoźnika a nie gminy.  

Zastępca Kierownika Referatu Techniczno-inwestycyjnego Paweł Cielecki odpowiedział, że 

audyt musi być wykonany, ponieważ takie są wymogi m.in. bezpieczeństwa.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak dodał, że audyt w poprzednim roku łącznie 

kosztował około 20.000 zł ale proporcjonalnie został rozbity na to ile faktycznie było środków 

z poszczególnych gmin gdzie pula z gminy Ćmielów wynosiła 3096 zł. Przedstawił jak wygląda 

sytuacja finansowa związana z MZK.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie  uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą 

Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

Uchwała została podjęta – 6 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych  warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu 

zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 
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jak również trybu ich pobierania, a także szczegółowe warunki przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonywania takich 

usług. 

Pracownik OPS Aneta Wilczak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie szczegółowych  warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w tym 

usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania, a także szczegółowe warunki przyznawania usług sąsiedzkich, wymiar i zakres 

usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonywania takich usług. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 10 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Pracownik OPS Aneta Wilczak przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa poprosił o podanie kwot godzinowych. 

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska przedstawiła ile wynoszą kwoty 

dofinansowania.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała zapytał o zapotrzebowanie na usługi pomocy społecznej. 

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska wskazała, że zapotrzebownaie na usługi OPS są 

bardzo wysokie z powodu m.in. starzejącego się społeczeństwa. 

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa poruszył kwestię zapłaty za prace porządkowe i 

wskazał, że wynosi to 20 zł i jest to za mało.  

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska odpowiedziała, że tak jak w przypadku 

podatków trzeba zacząć sukcesywnie aby zapłata nie była bardzo odczuwalna.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 

warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 9 głosów „za” 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 15. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie 

między sesjami - Zapewnienie funkcjonowania urzędu poprzez wydawanie decyzji, 

zarządzeń, udzielanie odpowiedzi na pisma wpływające do urzędu, współpraca z 

kierownikami jednostek organizacyjnych oraz kierownikami referatów dotyczące 

kierunków działania. 

Przyjmowanie interesantów w sprawach dotyczących spraw mieszkaniowych, socjalno-

bytowych, majątkowych, o pracę i dotyczących rozstrzygnięć odnośnie prowadzonych przez 

urząd postępowań. 

 

30 października Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Zastępcy Burmistrza Ćmielowa. 

 

30 października Zarządzenie Burmistrza Ćmielowa w sprawie udzielenia pełnomocnictwa i 

upoważnienia Zastępcy Burmistrza Ćmielowa do prowadzenia określonych spraw Miasta i 

Gminy Ćmielów oraz Urzędu Miasta i Gminy Ćmielów.  

 

30 października Zarządzenie Burmistrza w sprawie upoważnienia pracownika do 

wykonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Ćmielowa.  

 

30 października Zarządzenie Burmistrza w sprawie upoważnienia Pani Joanny Borkowskiej – 

Sekretarza Miasta i Gminy Ćmielów do prowadzenia spraw Gminy Ćmielów w imieniu 

Burmistrza Ćmielowa.  

 

http://bip.cmielow.pl/?a=13029
http://bip.cmielow.pl/?a=13031
http://bip.cmielow.pl/?a=13031
http://bip.cmielow.pl/?a=13031
http://bip.cmielow.pl/?a=13033
http://bip.cmielow.pl/?a=13033
http://bip.cmielow.pl/?a=13034
http://bip.cmielow.pl/?a=13034
http://bip.cmielow.pl/?a=13034
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30 października Zarządzenie Burmistrza w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Ćmielowie.  

 

30 października Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

 

30 października udział w III Świętokrzyskiej Olimpiadzie Przedszkolaka razem dziećmi z 

samorządowego przedszkola w Ćmielowie 

 

30 października udział w posiedzeniu Zarządu Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w 

Ćmielowie 

 

31 października zapalenie zniczy na grobach bohaterów walczących o niepodległość, na 

cmentarzu w Ćmielowie 

 

02 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie rozłożenia należności na raty 

 

02 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Klaudii Kępie, 

pracownikowi Urzędu Miasta i Gminy w Ćmielowie do prowadzenia czynności związanych z 

realizacją ustawy o wsparciu rozwoju kompetencji cyfrowych uczniów i nauczycieli  

 

02 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie zarządzenia dnia wolnego z tytułu 

pięciodniowego tygodnia pracy. 

 

06 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie powołania Komisji Przetargowej do 

przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego pn.: „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości 

zamieszkałych na terenie miasta i gminy Ćmielów”. 

 

09 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

 

09 listopada udział w podpisaniu umowy na remont drogi powiatowej Wiktoryn -Podgórze w 

Starostwie Powiatowym w Ostrowcu Św. 

http://bip.cmielow.pl/?a=13035
http://bip.cmielow.pl/?a=13035
http://bip.cmielow.pl/?a=13036
http://bip.cmielow.pl/?a=13037
http://bip.cmielow.pl/?a=13039
http://bip.cmielow.pl/?a=13039
http://bip.cmielow.pl/?a=13039
http://bip.cmielow.pl/?a=13057
http://bip.cmielow.pl/?a=13057
http://bip.cmielow.pl/?a=13058
http://bip.cmielow.pl/?a=13058
http://bip.cmielow.pl/?a=13058
http://bip.cmielow.pl/?a=13058
http://bip.cmielow.pl/?a=13060
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11 listopada udział w uroczystej Mszy Świętej oraz złożenie kwiatów pod pomnikiem w 

Ćmielowie z okazji Narodowego Święta Niepodległości 

 

11 listopada udział w uroczystościach upamiętniających 80 rocznice pacyfikacji Buszkowic 

 

11 listopada udział w zawodach strzeleckich „10 strzałów ku chwale Ojczyzny” 

 

 

13 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

 

13 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie: zmiany w Zarządzeniu Nr 28/2022 Burmistrza 

Ćmielowa z dnia 22 marca 2022r. Regulaminu Zgłoszeń Wewnętrznych w Urzędzie Miasta i 

Gminy w Ćmielowie.  

 

14 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie opracowania analizy zagrożeń dla 

bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszary wodne na terenie Gminy Ćmielów  

 

18 listopada udział w spotkaniu kończącym sezon piłkarski MKS Świt Ćmielów w Dworze 

Amelii 

 

21 listopada w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

 

21 listopada spotkanie z pracownikami OPS z okazji Dnia Pracownika Socjalnego 

 

23 listopada udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym, podczas którego została 

podpisana umowa na remont drogi powiatowej w Brzóstowej 

 

30 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmiany Zarządzenia Nr 95/2023 Burmistrza 

Ćmielowa z dnia 17 sierpnia 2023 r. w sprawie upoważnienia do przeprowadzenia audytu 

wewnętrznego. 

 

30 listopada Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie na 2023 r.  

http://bip.cmielow.pl/?a=13073
http://bip.cmielow.pl/?a=13074
http://bip.cmielow.pl/?a=13074
http://bip.cmielow.pl/?a=13074
http://bip.cmielow.pl/?a=13078
http://bip.cmielow.pl/?a=13078
http://bip.cmielow.pl/?a=13079
http://bip.cmielow.pl/?a=13099
http://bip.cmielow.pl/?a=13099
http://bip.cmielow.pl/?a=13099
http://bip.cmielow.pl/?a=13100
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01 grudnia udział w uroczystym otwarciu Dworu Amelii w Rudzie Kościelnej  

 

02 grudnia objazd gminy z Mikołajem i śnieżynkami w celu zaproszenia dzieci na Gminne 

Mikołajki 

 

03 grudnia udział w Gminnych Mikołajkach 

 

04 grudnia Zarządzenie Burmistrza w sprawie przeprowadzenia konsultacji z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz.U. z 2023 r. poz. 571 z późn. 

zm.) projektu uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie w sprawie zasad i kryteriów 

wynajmowania lokali mieszkalnych lub budynków mieszkalnych jednorodzinnych przez osobę 

fizyczną z zasobu społecznej agencji najmu.  

 

04 grudnia udział w spotkaniu dotyczącym Rudzkiego Parku Kulturowego  

 

 

 

 

Ad. 16. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że  

Do Burmistrza Ćmielowa za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie od  
27.10.2023 r. do 05.12.2023 r. wpłynęło 11 interpelacji i 1 zapytanie radnych Rady Miejskiej 
w Ćmielowie. 
 
Interpelacje złożyli radni: 
   

1. Radna Ewelina Cieślikowska złożyła 9 interpelacji, na które została udzielona 
odpowiedź. 

2. Radna Halina Wójtowicz złożyła 1 interpelację, na którą została udzielona odpowiedź. 
3. Radny Piotr Paszyński złożył 1 interpelację, na którą termin odpowiedzi mija 12 grudnia 

2023 r.  
4. Radny Piotr Małek złożył 1 zapytanie, na które została udzielona odpowiedź. 

http://bip.cmielow.pl/?a=13101
http://bip.cmielow.pl/?a=13101
http://bip.cmielow.pl/?a=13101
http://bip.cmielow.pl/?a=13101
http://bip.cmielow.pl/?a=13101
http://bip.cmielow.pl/?a=13101
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Treści interpelacji i zapytań oraz treści odpowiedzi zostały umieszczone na stronie BIP Urzędu. 
 

 

Ad. 17. Wolne wnioski. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek ponowił swój wniosek o umieszczenie odpowiedzi na jego 

interpelację na biuletynie informacji publicznej gminy Ćmielów. Następnie poprosił aby do 

radnych przychodził jeden projekt uchwały a nie dwa. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odpowiedziała, że ta odpowiedź zostanie 

umieszczona na BIPie.  

 

Ad. 18. Sprawy różne. 

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała poprosił aby projekt Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dotarł do niego i Radnego Dariusza Maruszczaka wcześniej niż 7 dni przed 

sesją rady miejskiej w Ćmielowie.  

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska poinformowała, że w ramach miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego przyjedzie jego twórca i na sesji przedstawi w 

formie prezentacji.  

Przewodnicząca Osiedla Nr 2 w Ćmielowie Jolanta Madioury poruszyła kwestię odśnieżania 

gminy. Wskazała, że kilka dni wcześniej cała okolica była zaśnieżona i był problem z 

poruszaniem się. Poprosiła o wyjaśnienie w jaki sposób gmina prowadzi akcję odśnieżania.  

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska przedstawiła jak wygląda odśnieżanie w gminie 

Ćmielów. Nadmieniła, że gmina oprócz swojego sprzętu płaci również podwykonawcom, 

którzy pomagają odśnieżać.  

Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz powiedziała, że na osiedlu Wióry co roku dzieje się 

to samo tj. podwykonawcy gdy odśnieżają boczne uliczki spychają śnieg do końca przez co 

ludzie obawiają się o podtopienia.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska odpowiedziała, że gmina zwróci uwagę na tę sytuację. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Małek zapytał czy można wykorzystać pojazdy OSP do 

odśnieżania. Następnie poruszył problem drogi powiatowej w miejscowości Brzóstowa.  

Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska zaapelowała aby nie czekać do sesji i od razu zgłaszać 

bieżące problemy np. z odśnieżaniem.  
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Radna Rady Miejskiej Halina Wójtowicz nadmieniła, że poprzedni dyrektorzy zakładu 

wodociągów i gospodarki komunalnej podawali swoje numery służbowe radnym a obecny 

dyrektor takiego numeru nie ma.  

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska nadmieniła, że kwestii odśnieżania nie załatwia 

się tylko u dyrektora.  

Radny Rady Miejskiej Zbigniew Kolasa wtrącił, że trzeba apelować do obywateli, aby byli 

bardziej aktywni.  

Sołtys wsi Brzóstowa Michał Bajerczak poruszył kwestię odśnieżania dróg i zaapelował aby 

samorządowy zakład wodociągów i gospodarki komunalnej odbierał telefony, ponieważ 

ostatnio próbował się z nimi bezskutecznie skontaktować.  

Radny Rady Miejskiej Jerzy Sykała poprosił o wykaz dotyczący odśnieżania razem z 

numerem telefonu, na który można zadzwonić. 

Przewodnicząca Osiedla Nr 2 Jolanta Madioury poprosiła aby wywozić nadmiary śniegu.  

Radny Rady Miejskiej Jacek Bryła nadmienił, że gmina powinna się zastanowić nad zakupem 

małej odśnieżarki metrowej samobieżnej, ponieważ niektórzy ludzie schorowani i 

niepełnosprawni nie są w stanie sami odśnieżyć chodnika.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek wtrąciła, że jeżeli działka się komuś kończy 

przy chodniku to właściciel nie musi odśnieżać. Dodała, że małe odśnieżarki nie są drogie i 

jest to koszt zaledwie 2500 zł.  

Sekretarz Miasta i Gminy Joanna Borkowska nadmieniła, że gmina ma na wyposażeniu takie 

odśnieżarki ale ludzie skarżą się na to, że odśnieżarka zarzuca śnieg albo na sąsiada albo na 

drogę.  

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak powiedział, że odśnieżanie jest bardzo ważną 

sprawą, ale jest to element finansowany w dużej mierze przez lokalne podatki i nikt z 

zewnątrz nie da żadnej subwencji ani pomocy na odśnieżanie. 

 

Ad. 19. Zamknięcie obrad sesji 

Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Krystyna Zdonek 
zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
Sesję zakończono o godzinie 14.33. 
Protokołował: Paweł Bajerczak - obsługa organów gminy 
        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                    /-/ Krystyna Zdonek 
 

 


